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Abstract (en)
Tubular bundles containing a wound imbricated formation of sheet-like products, in particular printed products, are conveyed via predeterminable
conveying zones from at least one bundle-producing device (W.1, W.2) to at least one loading or intermediate storage station (A). For this purpose,
the bundles, with axes aligned in the conveying direction, are conveyed away from the bundle-producing device (W.1, W.2) in a longitudinal
conveying direction (FPl). Then, in a distribution station (VU) or deflection station (U) for distributing the bundles to various dispatch units and/or for
merging the bundles to form identical dispatch units, the conveying direction of at least some of the bundles is changed by essentially 90 DEG in a
transverse conveying direction (FPq) with their axial position remaining the same. Merged bundles can be pressed together in a merging station (ZU)
and bound together with a wrapping means to form double or multiple bundles (PP). Individual, double or multiple bundles are tilted in the loading or
intermediate storage station (A) such that they come to stand on their end faces. <IMAGE>

Abstract (de)
Rohrförmige Pakete, die eine aufgewickelte Schuppenformation von flächigen Erzeugnissen, insbesondere von Druckprodukten, enthalten,
werden über vorgebbare Förderstrecken von mindestens einer Paket-erzeugenden Vorrichtung (W.1, W.2) zu mindestens einer Verlade- oder
Zwischenlagerstelle (A) gefördert. Dazu werden die Pakete mit in Förderrichtung ausgerichteten Achsen in einer Längsförderrichtung (FPl) von
der Paket-erzeugenden Vorrichtung (W.1, W.2) weggefördert. Dann wird in einer Verteilstelle (VU) oder Umlenkungsstelle (U) zur Verteilung der
Pakete auf verschiedene Versandeinheiten und/oder zur Zusammenführung der Pakete zu gleichen Versandeinheiten die Förderrichtung mindestens
eines Teiles der Pakete bei gleichbleibender Achslage um im wesentlichen 90° in eine Querförderrichtung (FPq) geändert. Zusammengeführte
Pakete können in einer Zusammenführstelle (ZU) zusammengepresst und mit einem Umschlingungsmittel zu Doppel- oder Mehrfachpaketen (PP)
zusammengebunden werden. Einzel- Doppel- oder Mehrfachpakete werden in der Verlade- oder Zwischenlagerstelle (A) derart gekippt, dass sie auf
eine ihrer Stirnflächen zu stehen kommen. <IMAGE>
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